
DR. FAUCI SCHLADIL NAIVNÝCH:
OČKOVANIE EŠTE NEZNAMENÁ VOĽNÉ
CESTOVANIE, ODLOŽENIE RÚŠKA ALEBO
KONIEC TESTOVANIA!
- CZ24 News | 30. ledna 2021

USA: Aj po zahájení masového očkovania proti ochoreniu COVID-19 v USA, dvaja „odborníci“ na
infekčné choroby tvrdia, že je príliš skoro na to, aby si Američania pripravovali svoje cestovné plány.

Politici a lekári počas minulého roka neustále opakovali mantru, že svet sa nevráti do
„normálu“ pokiaľ nebudeme mať vakcínu. Napriek týmto sľubom Dr. Fauci informuje, že
očkovanie dvomi dávkami neznamená, že ľudia budú môcť začať normálne žiť, cestovať
alebo odložiť rúško. Dokonca ani nevedia, či očkovaní ľudia nebudú naďalej šíriť infekciu.
Preto sa chcú zamerať na neustále testovanie.

„Chcem zdôrazniť, že teraz nie je vhodný čas na cestovanie, medzinárodné ani vnútroštátne,“
povedala Dr. Rochelle Walensky, riaditeľka Centra pre kontrolu a prevenciu chorôb (CDC), počas
virtuálnej globálnej konferencie, na ktorej diskutovala spolu s Dr. Anthony Faucim, riaditeľom
Národného ústavu pre infekčné choroby.

„Očkovanie neznamená, že máte vstupenku pre neobmedzené cestovanie,“ povedal doktor
Fauci. „To, že niekto vlastní očkovací preukaz nehovorí nič o tom, že už nie je potrebné
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dodržiavať opatrenia v oblasti verejného zdravia, o ktorých neustále hovoríme.“

„Môžete získať určitý stupeň ochrany asi 10 dní až 14 dní po prvej dávke, ale nemôžete sa
na to spoľahnúť,“ povedal doktor Fauci.
Avšak podľa neho nie je ani druhá dávka vakcíny povolením na vycestovanie!

Dr. Walensky hovorí: „Nie je dobrý nápad cestovať, bodka. Nechceme, aby si ľudia mysleli, že
preto, lebo boli očkovaní, iné odporúčania ochrany zdravia jednoducho neplatia.“

Pripomenula, že pokyny CDC pre medzinárodné cestovanie sú veľmi prísne. Súčasné odporúčanie
požaduje vírusový test na COVID-19 niekoľko dní pred cestou, ako aj karanténu a ďalšie testy po
návrate domov.

Doktor Fauci vysvetlil, prečo je stále dôležité nosiť rúško, aj po druhej dávke: „Dôvod je
úplne jasný, mohli by ste sa infikovať, nemali by ste žiadne príznaky a stále by ste mali
vírus v nosohltane.“

Je možné, že aj ľudia, ktorí boli očkovaní, sa môžu nakaziť vírusom na veľmi nízkej úrovni,
uviedol doktor Fauci. „Musíte nosiť masku, aby ste zabránili infikovaniu niekoho iného.
Nevieme, či očkovanie bráni v šírení infekcie, uviedol Dr. Fauci, ktorý poznamenal, že vláda
plánuje kvantitatívnu štúdiu na porovnanie hladín vírusu u očkovaných osôb bezpríznakových a
neočkovaných s asymptomatickou infekciou.

Dr. Walensky povedala, že uprednostňuje testovanie COVID-19 pre cestujúcich.

„Ako súčasť záchranných opatrení máme rozpočet na oveľa viac testovaní,“ uviedla s tým, že
veľká časť tohto rozpočtu bude vyčlenená na testovanie v školách. „Ale naozaj by som chcela, aby
z tohto rozpočtu aj Bidenova administratíva použila prostriedky na testovanie vysoko
rizikových činností. A jednou z týchto vysoko rizikových činností by bolo cestovanie a
vnútroštátne lety.“
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